

Invitation

Creating change for Congo Basin forests

Friday 20 November 2015, 9 am – 4 pm, Centraal Museum, Utrecht - The Netherlands

The IDH Congo Basin Program invites you, as an appreciated partner or stakeholder, to our upcoming learning event. Key results, experience and lessons learned with the promotion of forest certification in the Congo Basin will be shared from 5 years CBP. A variety of visions and instruments for the future of SFM in the Congo Basin will be presented. We are proud to present the following speakers:

Key achievements, experience and lessons learned after 5 years CBP	Tieme Wanders CBP secretariat
Promotion of Sustainable Tropical Timber Trade with Africa	Marieke Abcouwer IDH
Vision and experience of Groupe Rougier on certification in the Congo Basin	Paul-Emmanuel Huet Rougier Groupe
Legal export of community timber from Cameroun to the EU	Leonard Sprik Fair Tropical Timber
Resolving land use tension in DRC: participative micro-zoning of a forest concession, an important new tool	Inoussa Njumboket WWF DRC
Strengthening the SFM business case: launch of an innovative business case toolkit for forest managers	Rutger de Wolf Form valuations

Panel discussion

We will end this day by discussing the topic: **what is the future of sustainable management and certification in the Congo Basin?** How can we create change for the Congo Basin forests?

Three experts will share their views from their perspective and react on your comments or suggestions.

Venue: Centraal Museum Utrecht

The 'Centraal Museum' is situated in the so called 'Museumkwartier' and can be reached by public transport or car (although parking is limited), or a 15-20 minute walk from the Central Station.

Entrance Tuinzaal, Nicolaasdwarsstraat 14, 3512 XH Utrecht.

Registration

Registration is open for invitees, free attendance, places are limited. Please send your details to: info@congobasinprogram.com.

We look forward to welcome you on 20th of November!

Annonce

Dynamique positive pour les Forêts du Bassin du Congo

Vendredi 20 November 2015, 9 am – 4 pm, Lieu: Centraal Museum, Utrecht - Pays Bas

Le Congo Basin Program d'IDH vous invite, comme partenaire ou partie prenante apprécié, à nous rejoindre pour l'événement prochain. Les résultats clés, expériences et leçons apprises durant 5 ans de promotion de la certification forestière dans le Bassin du Congo seront partagées. De diverses visions et instruments relevant pour l'avenir de la gestion durable dans le Bassin du Congo seront présentés. C'est notre plaisir de vous annoncer les conférenciers suivants:

Résultats clés, expériences et leçons apprises pendant les 5 ans du CBP.	Tieme Wanders CBP secretariat
Promotion de la négoce en bois certifié en Afrique.	Marieke Abcouwer IDH
Vision and expériences du Groupe Rougier avec la certification dans le Bassin du Congo	Paul-Emmanuel Huet Rougier Groupe
Exportation légal de bois des forêts communautaires, du Cameroun à l'Union Européenne.	Leonard Sprik Fair Tropical Timber
Solutions aux tensions de propriété des terres: Micro-zonage participative d'une concession forestière, un nouvel outil important	Inoussa Njumboket WWF DRC
Amélioration du rendement: lancement d'une boîte à outils commerciales innovatives pour les gestionnaires.	Rutger de Wolf Form valuations

Panel discussion

Cette journée se terminera par une discussion ouverte sur le sujet: **quel est l'avenir de la gestion durable et la certification dans le Bassin du Congo?**

Comment pouvons-nous créer une dynamique positive pour les forêts du Bassin du Congo? Plusieurs experts feront part de leurs points de vue et réagissent sur vos commentaires ou suggestions.

Lieu: Centraal Museum Utrecht, Pays-Bas

Le 'Centraal Museum' est situé dans le «Museumkwartier» et peut être atteint par les transports publics ou en voiture (stationnement limité), ou 15-20 minutes à pied de la Gare Centrale (Centraal Station).

Entrée: Tuinzaal, Nicolaasdwarsstraat 14, 3512 XH Utrecht.

L'enregistrement

L'enregistrement est maintenant ouverte pour nos invitées, participation gratuite, les places sont limitées. Veuillez envoyer votre information a: info@congo-basin-program.com.

Nous serons heureux de vous accueillir en Novembre!